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IMPORTANT NOTES:
1. Install and test the lock with the door open to avoid being locked out. 
2. DO NOT install the batteries before installing the lock! 
3. Follow the instructions in sequential order!
4. Please use an AA Alkaline Battery and don’t use a Lithium Battery or 
Rechargeable Battery. 
5. Please replace the battery when you have a low-wattage alarm.
6. Read this manual carefully before installation and keep it for future 
reference.
7. Make sure the package contains all the parts mentioned below:

2. Open the application 

3. Register using your e-mail, as the user alone is responsible 
for protecting the username and password for Orange Smart 
Life JO application, and we recommend not to share the 
username and password with anyone. Orange technical team 
will be responsible for providing setup and configuration 
support for the devices

4. Select (Get a code); the verification code will be sent to your 
e-mail 

5. Fill out the six-digit code in the space provided on the 
application 

6. Enter your password 

7. Before setting up any device, you must activate the GPS 
feature from your mobile device in order to be connected to 
your wireless network (Connect to the 2.4GHz network)

Electronic Locking Button: 

Locked - Unlock 
1. The button turning “red” status:
The lock is in a 'locked' status. It cannot be opened outside except by 
the Master Admin or the mechanical key. Other unlocking methods will 
result in a sound indicating that 'the door is locked' when attempting to 
open it.
2. The button turning “green” status: 
Administrators and ordinary users can unlock from the outside. 
Installing the device: 
a. Adjust the Handles’ Direction 

Notice: Adjust the handle according to the direction you open the door. 

For Exterior Assembly: 
1. Loosen the screw 
2. Adjust the door handle direction 
3. Tighten the screws after adjusting the handle direction and complete.

For Interior Assembly: 
4. Loosen the screw 
5. Adjust the door handle direction 
6. Tighten the screws after adjusting the handle direction and complete.

Installation Diagram: 
Step 1 Install Mortise 
- Install Mortise into the door with Screw C and fix it. (Refer to step 1)

Step 2 Install Exterior Assembly 
1. Install the waterproof rubber plate to exterior assembly. (Refer to step 2)
2. Install square shaft into spindle hub. Make sure to keep the arrow 
down (Refer to steps 3, 4, 5)
3. Install exterior assembly with screw castings. (Refer to steps 6 and 7)
4. Install exterior assembly. (Refer to step 8)

Step 3 Install Interior Assembly 
1. Install the waterproof rubber plate to interior assembly and loosen the 
battery cover screws. (Refer to steps 9,10)
2. Connect the wire. (Refer to steps 11, 12)
3. Secure the mounting plate with screw D and screw E. (Refer to steps 
13 and 14)

Step 4 Install batteries 
1. Insert 4 AA alkaline batteries. (Refer to step 15)
2. Install the battery cover. (Refer to step 16)
3. Installation complete. 

Notes:
- Press on “*” to Cancel, Exit and Delete. 
- Press on “#” to Confirm and End. 

Notes: 
1. Delete By Type cannot delete management user information, 
management user can only be deleted by code. 

2. Dual-user authentication mode requires the authentication of two 
ordinary users. The administrator is not affected by this and can 
directly unlock the lock. The dual-user authentication will not be 
effective when in initial state. 

3. The lock can be opened using default code 123456 followed by # in 
trial mode. 

4. When the voltage is lower than 4.8V, the lock will automatically alarm 
every time. After the alarm, the lock can be unlocked 200 times. After 
A number of times, the delay time of each lock opening will be 2 
seconds. 

5. Keep the lock as close as possible to the Wi-Fi router. 

Device configuration through the Orange Smart Life JO app:

System Initialization 
1. Open the back panel cover, press and hold the “Reset” button then 
install the battery.

2. Release the reset button after hearing 6 beeps
3. Initialization succeeded. The Master Password is restored to “123456”.

Add Admin
(Please press # after each step)
1. Press “1”.
2. Enter the settings menu after verifying the administrator (the initial 
administrator).
3. Enter password: 123456.
4. Press “1” to enter the user management menu.
5. Press “1” to add the administrator.
6. Press any number from 1-5 to represent administrator code. 
7. Press “1” to add fingerprint.
8. Press “2” to add card.
9. Press “3” to add passcode.

Pair the lock in the APP
a. Press “2#” on the lock to authenticate the administrator.
b. Number 5 starts flashing, meaning the lock enters network 
configuration state.
c. Tap “Add Device” on the Home Page or + in the upper right corner of 
the page. 

Attention: you should be added as admin first 

d. Click “Lock (Wi-Fi)”, enter the Wi-Fi password, and connect the door 
lock. (It can only connect to 2.4G Wi-Fi.)
e. Adding success: the voice prompt “operation successful” and rename 
your lock. 
f. Adding failure: the keyboard light no. 5 on the keyboard is not lit, and 
the timeout voice prompt “failed.”

Setup Code
1. How to set Passage Mode (the lock is always on "unlock" condition, 
no need for verification): After verifying unlocking and ensuring the 
keypad light is on, press "0" for 3 seconds, and then Passage Mode 
comes into effect.

2. How to set Auto-Lock (can be set by 5s, 10s, 15s, 20s)
a. After unlocking and the keypad lights up, press “1” for 3 seconds, 
then Auto-Lock by 5s comes into effect. 

b. After unlocking and the keypad lights up, press “2” for 3 seconds, 
then Auto-Lock by 10s comes into effect. 

c. After unlocking and the keypad lights up, press “3” for 3 seconds, 
then Auto-Lock by 15s comes into effect. 

d. After unlocking and the keypad lights up, press “4” for 3 seconds, 
then Auto-Lock by 20s comes into effect. 

But if you DO NOT want Passage mode, then set the Auto-Lock like the 
above steps. 

Remote Unlock
a. Click on the App homepage to enter the corresponding door lock 
page.

b. Door lock keyboard, press “#” to request remote lock picking.
c. The mobile APP will receive the application information and slide to 
unlock.

d. The app receives a video request, if you want to view the real-time 
video, please click the play button, or you can directly slide to unlock

e. Real-time video intercom can be performed, and Mute, Meta, shots, 
and Record can also be used during the video process.

f.  300 free videos per month 
g. Videos of one minute regrets automatically disconnect the video. 

Online Password Function 
When a visitor visits your office or home, you can generate a temporary 
password with a valid time period, refer to the below operation steps:
1. Temporary Password 
2. Online Password: Time-Limited Password 
3. Add 
4. Create Time-Limited Password: Generate Randomly on 7-Digit 
Password window.

Locked UnLock

Enter the password on the lock keyboard, and don’t forget to enter "#" 
after passcode to confirm unlocking.

Offline Password Function 
There is a one-time password and a time-limited password for offline 
type passwords.
You can choose to generate the one-time password as follows:
1. Temporary password (Online/Offline Password)
2. One-Time Password
3. Create One-Time Password 
4. Obtain Password 
5. Done
It is only valid for 6 hours, and time-limited password within 24 hours 
before it expires
Please use this password on the lock before it expires

Alarm 
1. Automatically report after an alarm occurs. The report types include 
doorbell calls, tamper-proof alarms, low-voltage alarms, and validation 
error alerts. 
2. You can view a short video when the doorbell is triggered. 

Record
After opening the door, an opening record will be recorded. If the 
opening method has not been bound, you can click to bind the user. 
1. Click on the added user, you can edit the corresponding user opening 
information of a user. 
2. The lock and the app are synchronized through cloud information: 
Select the lock opening information that has been synchronized to the 
cloud and bind it to the username. When you open the lock in this way 
later, the lock opening record of the App will show the lock opening of 
this user. But, if the user information is deleted on the App, the user can 
still open the door, and it must be deleted on the lock to be effective. 
 
Reset the Lock 
Please note that all data will be erased if you reset your lock to factory 
default. 

Replace Batteries 
Please use 4 high-quality alkaline AA batteries for replacement when the 
battery is dead. 

5V Emergency Power 
A Micro USB interface is used to connect a regular 5V power bank to 
activate the lock in case the battery is dead.
 
Note: The Micro USB interface is only used for emergency unlocking 
and cannot be used for battery charging. 

Emergency Key Unlock 
The emergency key can be used when the battery is dead. 
Note: Keep at least one key outside of your house so you can get it to  
unlock in case of emergency. 

Anti-peep Keypad 
The lock supports up to 16-digit Vague Code. Just enter any 16-digit 
code, as long as a correct code is included in what you entered, you can 
open the door. 
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تحميل التطبيق

Orange Smart Life Jo 1. حمّل تطبيق

قفل الباب
الذكي مع الكاميرا

معلومات مهمة
1. قم بتركيب القفل وتجربته مع فتح الباب لتجنب قفله

2. لا تقم بتثبيت البطاريات قبل تثبيت القفل
3. اتبع التعليمات بالترتيب التسلسلي

4. يرجى استخدام بطارية AA وعدم استخدام بطارية ليثيوم أو بطارية قابلة للشحن
5. يرجى استبدال البطارية عندما يظهر لك إشعار بانخفاض البطارية

6. اقرأ دليل التشغيل جيداً قبل التركيب واحتفظ به للرجوع إليه مستقبلاً
7. تأكد من أن العلبة تحتوي على جميع الأجزاء المذكورة أدناه:

2. افتح التطبيق

3. قم بالتسجيل باستخدام بريدك الإلكتروني، حيث إن المشترك وحده هو 
المسؤول عن حماية اسم المستخدم وكلمة المرور الخاصة بتطبيق 

Orange Smart Life Jo وينصح بعدم مشاركتها مع أي شخص. الفريق 
الفني الخاص بـ Orange سوف يكون مسؤولاً فقط عن تقديم خدمات 

ضبط وإعادة تهيئة الأجهزة في حال طلب المساعدة

4. قم باختيار (الحصول على رمز) وسيصلك رمز التحقق على بريدك 
الإلكتروني

5. قم بتعبئة الرمز المكوّن من ست خانات في المكان المخصص على 
التطبيق

6. قم بإدخال الرقم السري الخاص بك

7. قبل ضبط وإعداد أي جهاز، يجب تفعيل خاصية الموقع الجغرافي من 
جهازك الخلوي ليتم الربط على شبكة الإنترنت اللاسلكية الخاصة بك 

(اشبك على شبكة 2.4 جيجا هيرتز)

زر القفل الإلكتروني:
 

1. يتحول الزر إلى اللون الأحمر:
القفل في حالة "مقفل". ولا يمكن فتحه من الخارج إلا عن طريق المستخدم الرئيسي 
أو المفتاح الميكانيكي. ستؤدي طرق إلغاء القفل الأخرى إلى سماع صوت تفيد بأنه 

"الباب مقفل" عند محاولة فتحه.
2. يتحول الزر إلى اللون الأخضر:

يمكن للمسؤولين والمستخدمين العاديين فتح القفل من الخارج
تركيب الجهاز:

أ. ضبط اتجاه المقابض

ملاحظة: اضبط المقبض بحسب اتجاه فتح الباب

للقطع الخارجية:
1. قم بفك المسمار

2. اضبط اتجاه مقبض الباب
3. قم بشد البراغي بعد ضبط اتجاه المقبض وإكمالها

للقطع الداخلية: 
4. قم بفك المسمار

5. اضبط اتجاه مقبض الباب
6. قم بشد البراغي بعد ضبط اتجاه المقبض وإكمالها

خطوات التركيب:
الخطوة 1 تركيب القفل

- قم بتركيب القفل في الباب باستخدام المسمار C وثبته. (راجع الخطوة 1)
 

الخطوة 2 التركيب الخارجي
1. قم بتثبيت اللوحة المطاطية المقاومة للماء على الجزء الخارجي. (راجع الخطوة 2)
2. قم بتثبيت الرمح المربع في محور المغزل. تأكد من إبقاء السهم لأسفل (راجع 

الخطوات 3، 4، 5)
3. قم بتثبيت التجميع الخارجي باستخدام غلاف المسمار. (راجع الخطوتين 6 و7)

4. قم بتركيب الجزء الخارجي. (راجع الخطوة 8)

الخطوة 3 التركيب الداخلي
1. قم بتثبيت اللوحة المطاطية المقاومة للماء على الجزء الداخلي وقم بفك براغي 

غطاء البطارية. (راجع الخطوات 9،10)
2. قم بتوصيل السلك. (راجع الخطوات 11، 12)

3. قم بتثبيت لوحة التثبيت باستخدام المسمار D والمسمار E. (راجع الخطوتين 
13 و14)

 

الخطوة 4 تركيب البطاريات
1. أدخل 4 بطاريات مقاس AA. (راجع الخطوة 15)
2. قم بتثبيت غطاء البطارية. (راجع الخطوة 16)

3. تم التركيب بنجاح.
 

ملاحظات:
1. لا يمكن للحذف حسب النوع حذف معلومات مستخدم الإدارة، ولا يمكن حذف 

مستخدم الإدارة إلا عن طريق الرمز.
2. يتطلب وضع تأكيد المستخدم المزدوج مصادقة مستخدمين عاديين. لا يتأثر 

المسؤول بهذا ويمكنه فتح القفل مباشرة. لن تكون مصادقة المستخدم المزدوج 
فعالة عندما تكون في الحالة الأولية.

3. يمكن فتح القفل باستخدام الرمز الافتراضي 123456 يليه # في الوضع التجريبي.
4. عندما يكون الجهد أقل من 4.8 فولت، سينبه القفل تلقائيًا في كل مرة. بعد 

التنبيه، يمكن فتح القفل 200 مرة. بعد عدد من المرات، سيكون وقت التأخير لكل 
فتح قفل هو ثانيتين.

.Wi-Fi 5. أبقِ القفل قريباً من جهاز
Orange Smart Life Jo تعريف الجهاز على تطبيق

ضبط النظام
1. افتح غطاء اللوحة الخلفية، واضغط مع الاستمرار على زر "إعادة الضبط" بعد ذلك 

قم بتركيب البطارية.

2. اترك زر إعادة الضبط بعد سماع 6 تنبيهات.
3. تم ضبط النظام بنجاح. تتم استعادة كلمة المرور الرئيسية إلى "123456".

إضافة مسؤول (يرجى الضغط على "#" بعد كل خطوة) 
1. اضغط على "1" 

2. قم بالدخول إلى قائمة الإعدادات بعد التحقق من المسؤول (المسؤول الأولي).
3. أدخل كلمة المرور: 123456 

4. اضغط على "1" للدخول إلى قائمة إدارة المستخدم.
5. اضغط على "1" لإضافة المسؤول.

6. اضغط على أي رقم من "1-5" ليمثل رمز المسؤول.
7. اضغط على "1" لإضافة بصمة الإصبع.

8. اضغط على "2" لإضافة البطاقة.
9. اضغط على "3" لإضافة رمز المرور.

Orange Smart Life Jo إضافة الجهاز على تطبيق
- اضغط على "2 " ثم "#" على القفل ثم صادق المسؤول.

- يبدأ ضوء الرقم 5 في الوميض، مما يعني أن القفل يدخل في حالة تكوين الشبكة.
- اضغط على "+" في الزاوية اليمنى العليا من الصفحة الرئيسية ثم اضغط على 

"إضافة جهاز"  

تنبيه: يجب إضافتك كمسؤول أولاً

- اختر الجهاز
- انقر على ”Lock (Wi-Fi)“ وأدخل كلمة مرور شبكة الإنترنت، وقم بتوصيل قفل 

الباب. (يتم الاتصال بشبكة Wi-Fi 2.4 جيجا هيرتز فقط.)
- إضافة ناجحة: يتم سماع تنبيه صوتي لـ "العملية ناجحة" 

- إضافة فاشلة: رقم "5" على لوحة المفاتيح غير مضاء، يتم سماع تنبيه صوتي لـ 
"العملية فاشلة".

رمز الإعداد
1. كيفية ضبط وضع المرور (القفل يبقى في حالة "فتح" دائماً، بدون الحاجة للتأكّد):
بعد التحقق من فتح القفل والتأكد من المؤشرات على لوحة المفاتيح، اضغط على 

الرقم "0" لمدة 3 ثوانٍ، وبذلك يتم تفعيل وضع المرور.
2. كيفية ضبط القفل التلقائي (يمكن ضبطه لمدة 5 ثوانٍ، و10 ثوانٍ، و15 ثانية، و20 ثانية)

- بعد إلغاء القفل وإضاءة لوحة المفاتيح، اضغط على "1" لمدة 3 ثوانٍ، ثم يدخل 
القفل التلقائي بمقدار 5 ثوانٍ حيز التنفيذ.

- بعد إلغاء القفل وإضاءة لوحة المفاتيح، اضغط على "2" لمدة 3 ثوانٍ، ثم يدخل 
القفل التلقائي بمقدار 10 ثوانٍ حيز التنفيذ.

- بعد إلغاء القفل وإضاءة لوحة المفاتيح، اضغط على "3" لمدة 3 ثوانٍ، ثم يدخل 
القفل التلقائي لمدة 15 ثانية حيز التنفيذ.

- بعد إلغاء القفل وإضاءة لوحة المفاتيح، اضغط على "4" لمدة 3 ثوانٍ، ثم يدخل 
القفل التلقائي لمدة 20 ثانية حيز التنفيذ.

ولكن إذا كنت لا تريد وضع المرور، فقم بتعيين القفل التلقائي بالخطوات المذكورة أعلاه.

فتح القفل عن بُعد
- انقر على الصفحة الرئيسية للتطبيق للدخول إلى صفحة قفل الباب 

- من لوحة مفاتيح قفل الباب، اضغط على "#" لطلب فتح القفل عن بُعد.
- سيتلقى تطبيق الهاتف المحمول معلومات الطلب، اسحب لفتح القفل.

- يتم طلب التطبيق للفيديو، إذا كنت ترغب في مشاهدة الفيديو في الوقت 
الحقيقي، يرجى النقر على زر التشغيل، أو يمكنك السحب مباشرة لفتح القفل.
 Metaو Mute يمكن إجراء اتصال داخلي فوري عبر الفيديو، ويمكن استخدام -

واللقطات والتسجيل أثناء عملية الفيديو.
- 300 فيديو مجاني شهرياً

- مقاطع الفيديو تبلغ مدتها دقيقة واحدة.

تعيين كلمة المرور عبر الإنترنت
عندما يقوم زائر بزيارة مكتبك أو منزلك، يمكنك إنشاء كلمة مرور مؤقتة، اتّبع خطوات 

التشغيل التالية:
1. كلمة المرور المؤقتة

2. كلمة المرور عبر الإنترنت: كلمة مرور مؤقتة
3. أضف

4. إنشاء كلمة مرور مؤقتة: عيّن كلمة المرور عشوائية مكونة من 7 أرقام.
أدخل كلمة المرور على لوحة مفاتيح القفل، وأدخل "#" بعد رمز المرور لتأكيد إلغاء القفل.

إغلاق فتح

تعيين كلمة المرور بدون إنترنت
توجد كلمة مرور لمرة واحدة وكلمة مرور مؤقتة بدون الحاجة للاتصال بالإنترنت.

يمكنك اختيار إنشاء كلمة المرور لمرة واحدة كما يلي:
1. كلمة المرور المؤقتة (كلمة المرور عبر الإنترنت/غير متصل)

2. كلمة المرور لمرة واحدة
3. إنشاء كلمة مرور لمرة واحدة
4. الحصول على كلمة المرور

5. تم 
صالحة لمدة 6 ساعات فقط، ويمكن استخدامها خلال 24 ساعة قبل انتهاء صلاحيتها

التنبيه
1. الإبلاغ التلقائي بعد حدوث الإنذار. تتضمن أنواع التقارير مكالمات جرس الباب، 

والإنذارات، وتنبيهات الخطأ.
2. يمكنك مشاهدة مقطع فيديو عند تشغيل جرس الباب.

التسجيل
بعد فتح الباب سيتم تسجيل فتح الباب. إذا لم يتم شبك طريقة الفتح، فيمكنك النقر 

لشبك المستخدم.
1. اضغط على المستخدم المضاف، ويمكنك تعديل معلومات فتح المستخدم.

2. تتم مزامنة القفل والتطبيق من خلال المعلومات عبر cloud: حدّد معلومات فتح 
القفل التي تمت مزامنتها واشبكها باسم المستخدم. عند فتح القفل بهذه الطريقة 

لاحقًا، سيُظهر سجل فتح القفل الخاص بالتطبيق فتح القفل لهذا المستخدم. في حال 
تم حذف معلومات المستخدم من التطبيق، فلا يزال بإمكان المستخدم فتح الباب، 

ويجب حذفها على القفل لتكون فعّالة.

إعادة ضبط القفل
يرجى ملاحظة أنه سيتم مسح جميع البيانات إذا قمت بإعادة ضبط القفل.

استبدال البطاريات
يرجى استخدام 4 بطاريات قلوية AA عالية الجودة.

تشغيل الطوارئ 5 فولت
يتم استخدام واجهة Micro USB لتوصيل الباور بانك 5 فولت لتشغيل القفل في حالة 

نفاد البطارية.

ملاحظة: تُستخدم واجهة Micro USB فقط لفتح القفل في حالات الطوارئ ولا يمكن 
استخدامها لشحن البطارية.

فتح مفتاح الطوارئ
يمكن استخدام مفتاح الطوارئ في حال نفاد البطارية.

ملاحظة: احتفظ بمفتاح واحد على الأقل خارج منزلك حتى تتمكن من فتح القفل في 
حالة الطوارئ.

(Anti-peep) لوحة المفاتيح
يدعم القفل إدخال رمز سري الى ما يصل إلى 16 رمزاً. ويجب  إدخال 16 رمز بالطريقة 

الصحيحة حتى يتم فتح الباب.
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